












 

Haelen, januari 2024 

Aan het College van Burgemeester en wethouders en overige Raadsleden 

Geacht college, geachte raadsleden, 

Op woensdag 20 december hebben wij met vertegenwoordigers van de Gemeente Weert en de 
Voedselbank een gesprek gehad over het geplande vertrek uit de locatie aan de Dr. 
Schaepmanstraat.  Naar aanleiding van dit gesprek en de acties die wij hierna hebben ondernomen, 
hebben we enkele vragen. 

Tijdens het genoemde gesprek is ons duidelijk gemaakt dat wij vanaf het beginstadium een 
inspanningsverplichting hebben om op zoek te gaan naar een andere locatie. Dit geldt ook voor  de 
Voedselbank, Sponsorwinkel en Repaircafé. Alhoewel wij het betreuren dat er geen samenwerking 
mogelijk is op dit gebied, willen we begrip hebben voor dit standpunt. We hebben inmiddels 
vernomen dat de Voedselbank een optie heeft op een locatie waar geen ruimte is voor andere 
genoemde organisaties. 

Om aan onze inspanningsverplichting te voldoen, hebben wij op diverse manieren getracht een 
nieuwe ruimte voor onze werkzaamheden en activiteiten te vinden. Wij zijn erg blij met het feit dat 
ons een nieuwe ruimte is aangeboden in het centrum met daarbij genoeg parkeermogelijkheden. Het 
gebouw heeft een vertrek voor onze opslag, er is een uitdeelruimte en er is een aparte ruimte die 
kan dienen als kamer om poezen te chippen, dieren te behandelen met huidproblemen en nagels te 
knippen. Dit wordt allemaal belangeloos gedaan door een van onze vrijwilligers die hiervoor 
gediplomeerd is. 

De ruimte is echter eigendom van een particulier die deze te huur aanbiedt. Het huurbedrag is 250 
euro per maand, exclusief energiekosten, en dat is voor de locatie en de beschikbare ruimte een heel 
laag bedrag. De verhuurder wil ons en de dieren met het genoemde lage huurbedrag tegemoet 
komen. Onze vraag is nu of de Gemeente Weert in het kader van de armoedebestrijding -waar dieren 
ook mee te maken hebben- ons ook tegemoet wil komen en dit huurbedrag voor haar rekening wil 
nemen. Tijdens de in alinea 1 genoemde vergadering is immers toegezegd dat bij een gevonden 
locatie wij de Gemeente om hulp konden vragen. Wij gaan ervan uit dat u deze belofte gestand kunt 
doen. 

U begrijpt dat de verhuurder graag z.s.m. een reactie wil hebben op zijn aanbod. Wij gaan er dan ook 
vanuit dat u hierin een snelle beslissing kunt nemen. Het voortbestaan van de Dierenvoedselbank 
mag immers niet in gevaar komen. We kunnen ons voorstellen dat u nog vragen heeft of op korte 
termijn een overleg wil inplannen.  Daar zijn wij vanzelfsprekend heel graag toe bereid. Wij wachten 
uw reactie af.  

Met vriendelijke groet, 
Dierenvoedselbank Weert 
 



 

 

 

 

 

 

 


